

[Announcement: The 2018 Gerald Panting Award for New Scholars](#)

Announcement published by Samuel McLean on Monday, January 15, 2018

Type:

Prize

Date:

March 1, 2018

Subject Fields:

World History / Studies, Maritime History / Studies, Atlantic History / Studies, Canadian History / Studies, History of Science, Medicine, and Technology

The Canadian Nautical Research Society is pleased to announce that the application period for the 2018 [Gerald Panting Award for New Scholars](#) is now open.

The Gerald Panting Award is a financial award of not more than \$1000 to assist new scholars in the field of nautical research to present a paper at the [CNRS annual conference](#), which will be held at York University, Toronto, Ontario, June 21-23 2018. The person(s) selected as a Gerald Panting New Scholar should be in the early stages of his or her career in the field of maritime research.

A committee consisting of a Chair and two members will select the Gerald Panting Award recipient. It will review applications according to the following criteria

Award Criteria:

1. A "new scholar" is generally defined as a person with less than five years' experience in the academic field, particularly in maritime studies.
2. To be eligible for the award, new scholars may be Canadian students at Canadian or foreign universities working in the field of maritime studies, or researchers from other countries working on Canadian maritime topics.
3. The award committee will take into account the merit of the applications received, previous works by applicants as well as their proposed papers, recommendations from professors, and their level of need for financial assistance.
4. Members of CNRS, aside from Committee members, may self-nominate for this award.

Applications are due by 1st March 2018, and applicants who meet the criteria will be automatically considered for the Gerald Panting Award. Once selected, candidates will be advised immediately of their award by the Committee Chair. The recipient(s) will be announced in *Argonauta*, identified in [The Northern Mariner/Le Marin du nord](#), and their paper may be published in the latter. Formal announcement of the recipient will be made at the Society's Annual General Meeting on 23 June 2018.

The Canadian Nautical Research Society is committed to making maritime history more accessible,

and to fostering a culture of inclusion and equal representation. Members of First Nations, Métis, and Indigenous Communities, Persons of Colour, LGBTQ+ persons, neuro-atypical individuals, people with disabilities, and other visible and non-visible minorities are actively encouraged to apply for the Gerald Panting Award for New Scholars.

Please send a working title, brief abstract, and a short biographical sketch no later than 1 March 2018 to: Dr Sam McLean, sam.mclean@cnrs-scrn.org

Announce : La Bourse Gerald Panting 2018 pour nouveaux étudiants

La Société canadienne pour la recherche nautique est heureuse d'annoncer l'ouverture de la période de candidature pour la [Bourse Gerald Panting](#) pour nouveaux chercheurs pour l'année 2018.

La Bourse Gerald Panting est un prix financier, d'un montant maximum de 1000 dollars, allouée aux chercheurs en début de carrière dans le domaine de la recherche nautique, pour les aider à présenter un papier lors de la [conférence annuelle de la SCRN](#), qui aura lieu à York University, Toronto, Ontario, 21-23 juin 2018. Toute personne sélectionnée comme boursier Gerald Panting devrait être dans les premières étapes de sa carrière dans le domaine de la recherche maritime.

Un comité composé d'un président et de deux membres sélectionnera le bénéficiaire de la Bourse Gerald Panting selon les critères suivants:

Critères d'attribution :

1. Un « nouveau chercheur » est généralement défini comme une personne ayant moins de cinq ans d'expérience dans le domaine universitaire, en particulier dans les études maritimes.
2. Pour être admissibles au prix, les nouveaux chercheurs peuvent être des étudiants canadiens d'universités canadiennes ou étrangères travaillant dans le domaine des études maritimes, ou des chercheurs d'autres pays travaillant en matières maritimes concernant le Canada.
3. Le comité d'adjudication tiendra compte du mérite de la demande reçue, des travaux antérieurs du candidat ainsi que du document proposé, des recommandations des professeurs, et du besoin d'aide financière.
4. Les membres de la SCRN, mis à part les membres du comité, peuvent se désigner eux-mêmes pour ce prix.

Les candidatures pour la conférence annuelle de la SCRN 2018 seront reçues jusqu'au 1 mars 2018, et les candidats qui répondent aux critères seront automatiquement considérés pour la Bourse Gerald Panting. Une fois sélectionnés, les candidats seront avisés immédiatement de leur prix par le président du comité. Les bénéficiaires seront annoncés dans l'*Argonauta*, identifiés dans [The Northern Mariner / Le marin du nord](#), et leur article pourrait être publié dans ce dernier. L'annonce officielle de tout bénéficiaire sera faite à l'assemblée générale de la Société le 23 juin 2018.

La Société canadienne pour la recherche nautique s'engage à rendre l'histoire maritime plus

accessible et à favoriser une culture d'inclusion et de représentation égale. Les membres des communautés autochtones, les personnes de couleur, les personnes LGBT+, les personnes neuro-atypiques, les personnes handicapées et les autres minorités visibles et non visibles sont activement encouragés à postuler pour la Bourse Gerald Panting.

Veillez envoyer un titre prévisionnel, un bref résumé et une courte notice biographique, au plus tard le 1 mars 2018, à : Dr Sam McLean, sam.mclean@cnrs-scrn.org

Contact Info:

Dr Samuel Mclean

Contact Email:

sam.mclean@cnrs-scrn.org

URL:

http://www.cnrs-scrn.org/books_and_awards/awards_e.html#GPA